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BRÅ Spånga-Tensta 

B R Å  P r o t o k o l l  

2006-01-26, Nämndrummet 
 
Närvarande: Abdo Goriya, och Jonas Ljungstedt, SDN. Jack Kindberg, Ante Hemphälä, 
Gabriel Marawgeh, Cathrine Önnestam, Barbro Kristiansson och Linda Wikman, SDF. 
xxxxxxxxxxxx, Näpo Södra Järva. xxxxxxxxxxxxx, FB. xxxxxxxxxxxxxxx, Fabege. 
xxxxxxxxxxxxxxx, Connex. xxxxxxxx, SvB. xxxxxxxxxxxx, samordnare för ”Ung och 
Trygg på Järva. 
Förhindrade att närvara: Ann-Katrin Åslund, SDN., SDF. xxxxxxxxxxxxx, FB 
xxxxxxxxxxxxxxx, SvB. xxxxxxxxxxx, Connex. xxxxxxxxxxxx, Tensta 
Företagarförening. xxxxxxxxxxx, Fabege.xxxxxxxxxxxxxxxxx, Åklagarmyndigheten. 
xxxxxxxxxxxxxx, Spånga Företagarförening. xxxxxxxxxxxxx, Sisab. xxxxxxxxxxxxx, 
Centrumkompaniet. 
 
Nästa möte är bokat till den 28/3 kl. 9.00-11.00 på Eggeby Gård. Efter 
mötet följer en konferens (med lunch) som beräknas avslutas kl.15.30. 
 
1. Mötesordförande Abdo Goriya öppnade mötet och därefter gjorde vi 

en kort presentation av oss själva. Sekreterare, Linda Wikman, förste 
justerare, Abdo Goriya och andre justerare, Ante Hemphälä, utsågs. 

2. Dagordningen fastställdes. Ett par punkter anmäldes under Allmän 
information och Övrigt. 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
4. Angående Sarneckis 15-fältare. Samordnaren delade ut samman-

ställning av samtalsämnen för våra möten mellan mars 2004 - 
november 2005. Detta kan ligga till grund för konferens kring 
förebyggande arbete för vårt lokala BRÅ. Alla ombads titta igenom till 
konferensen och lägga till det som e v fattas. Lokal och hjälp från 
Precens kommer att bokas in till den 28/3.  

5. Angående Inköpsstudierna som genomförts beslutade mötet att gräns 
för antalet genomförda inköp i butik ligger på tre. Därefter görs ett 
ärende till nämnden som får fatta beslut om åtgärd. 

6. Namn på personer som ska genomgå utbildningen ”Skydd mot rån i 
handeln” diskuterades åter. Samordnarna i Spånga-Tensta och Rinkeby 
samt en polis kommer att gå den. Förslag på ytterligare en person, som 
inte var närvarande, framkom. Den ska tillfrågas. Utbildningen 
kommer att äga rum i februari. 

7. Vid publicering av protokoll på hemsidan krävs godkännande från alla 
deltagare i BRÅ. Samtliga närvarande fick en blankett för underskrift 
som ska lämnas in till samordnaren. Övriga kommer att få blankett via 
post och/eller mail.  
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8. Arbetet med ”Ung och Trygg på Järva” fortsätter. Bl. a ses nu 
möjligheten över om att placera någon från förvaltningen och 
åklagarmyndigheten hos polisen. Samordnaren för ”Ung och Trygg…” 
presenterade sig och berättade kort om sin bakgrund. Angående 
framtiden så är målet att få struktur på arbetet för att kunna peka på 
resultat. Samordnaren har tagit del av anteckningar från 
dialogseminarierna och har fångat upp viktiga punkter. 

9. En arbetsgrupp för stöd för den somaliska gruppen har bildats. 
Gruppen har fått ekonomiskt stöd från Skolverket på 380 000 sek. 
Målet är att fler barn och unga (fokus år 7 t o m gymnasiet) ska lyckas 
i skolan. I gruppen finns representanter från förvaltningen, ungdomar, 
föräldrar och modersmålslärare.   

10. Angående staket kring skolgården vid Gullingeparken så tar 
ordförande på sig att åter ta upp frågan med ansvariga på 
Markkontoret. Klart är dock att ett staket ska upp så snart som möjligt, 
frågan är bara var, när och hur. Vi återkommer i denna fråga. 

11. En broschyr om BRÅ i Spånga-Tensta är framtagen. Allmänt önskemål 
har funnits om en sådan. Aktuell information kommer dock alltid att 
finnas på hemsidan. 

12. Under Övrigt togs en diskussion kring de ”Praktiska verkstäderna”. 
Detta är ett arbete som är till för att underlätta i det förebyggande 
arbetet. Information (statistik) kommer att samlas in och bearbetas in i 
Excel-filer som sedan kommer att kunna användas t ex inom ”Ung och 
Trygg på Järva”. Samordnaren (liksom samordnare i Kista och 
Rinkeby) kommer att delta i detta arbete samt någon från polisen. 
Angående Hyppingeplan och garaget så meddelades att det är tömt nu 
och att förvaltaren har planer för annan verksamhet, vad är dock inte 
klarlagt i dagsläget. 
Inför Tensta Bo06 finns vissa funderingar kring hur stora polisiära 
insatser som kommer att krävas. Augusti 2006 är en hårt belastad 
månad och polisen behöver klara direktiv om vad som kommer att ske 
under perioden. Mer information kommer att ges till polisen eftersom. 
SvB har anställt en person som kommer att arbeta med brott och 
trygghetsfrågor i boendemiljö. Många av fastigheterna har eftersatt 
underhåll och man vill genomföra en ordentlig kartläggning innan 
några ingrepp genomförs. Kartläggningen är tänkt att vara klar i juni. 

13. Nästa möte är inbokat till den 28/3 kl. 9.00-11.på Eggeby Gård. 
Därefter följer en konferens (med lunch) som beräknas pågå till 
kl.15.30. Mer information kommer. 
Vårens övriga BRÅ-datum fastställda: 
4/5 2006 kl.9-11, Nämndrummet, Tenstagången 55 
8/6 2006 kl.9-11, Sammanträdesrummet, Tenstagången 55, plan 5 
Eventuella förhinder meddelas samordnaren. 

 
 
 
Linda Wikman Abdo Goriya  Ante Hemphälä 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 


